
Črno garažo so le porušili
RuŠenje zidane garaže Slav-

ka Filipoviča v Tomačevem je
dvignilo kar precej prahu. Prvt
poskus, 2. novembra, pri kate-
rem so bili udeleženi običajni
apremljevalci rušenj. predstav-
niki inšpekcijskih služb oddel-
ka za komunalne in stanovanj-
ske zadeve občme Bežigrad,
delavci GP Bežigrad in investi-
tor Filipovič ter nekaj novinar-
jev, se ni posrečil. Ovzrokih ne
bomo razglabljali, saj so o pri-
meru Široko poročala, sred-
stva javnega obveščanja. Dej-

stvo je, da do ruŠenja ni prišlo
zaradi odločitve odgovornega
inšpektorja, čeprav bi po vseh
predpisih in dogovorih moraio
biti izvedeno.

Garažo pa so , kljub vsemu
porušili 6. novembra. in sicer
brez večjih problemov. O do-
godkih pri rušenju zidane ga-
raže v Tomačevem je razprav-
Ijal tudi bežigrajski izvršni
svet. ki je to problematiko širše
obravnaval. Zavzeli so se za
boljše organiziranje komunal-
ne in urbanistične inšpekcije v

okviru občine, za pravoča-
snost pri odpravljanju nedovo-
Ijenih gradenj v občini in za
organiziranje stalne in inter-
vencijske ekipe po dogovoru z
GP Bežigrad. V ta namen bodo
v proračunu zagotovili potreb-
na sredstva, GP Bežigrad pa
so pohvalili za dobro organiza-
cijo pri dogovorjenem delu.

Lahko zaključimo, da so v
tem primeru inšpekcije gotovo
zatajile in povzročile nepo-
trebne zaplete. Rušenje
»črnih« objektov. še posebej
na zaščitenih območjih, prav-
zaprav vsi zahtevamo, zato
moramo podpreti inšpekcijske
službe, ki bodo v povezavi z
oddelkom za komunalne zade-
ve, brez prenašanja odgovor-
nosti. oz. iskanja »nasvetov«
pri drugih organih, organizira-
no in odgovorno ter samostoj-
no reševale to perečo proble-
matiko. Ni odveč poudariti, da
vsi občani zahtevajo zaščito
vodnih vlrov. pa rezervatov za
različne objekte, od cest do
energetskega omrežja in indu-
strijskih con. Prostora nimamo
ravno preveč. zato je tudi s sta-
lišča prihajajočih generacij
več kot upravičeno zahtevati
organizirano in odgovorno
izrabo prostora, s tem pa tudi
rušenje in preprečevanje črnih
gradenj.
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